

UNITED NATIONS



NATIONS UNIES

Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

VOLUME 142

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

***Treaties and international agreements registered
or filed and recorded with the Secretariat
of the United Nations***

VOLUME 142

1952

I. No. 814 (VIII)

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements
registered on 24 October 1952*

Page

No. 814. General Agreement on Tariffs and Trade (*continued*):

VIII. Final Act authenticating the results of tariff negotiations concluded at Torquay, beginning on 28 September 1950 and ending on 21 April 1951	2
(a) ANNEX I — Decisions agreeing to accession to the General Agreement on Tariffs and Trade:	
Decision by the Contracting Parties agreeing to the accession of the Republic of Austria to the General Agreement on Tariffs and Trade	9
Decision by the Contracting Parties agreeing to the accession of the Federal Republic of Germany to the General Agreement on Tariffs and Trade	13
Decision by the Contracting Parties agreeing to the accession of the Republic of Korea to the General Agreement on Tariffs and Trade	18
Decision by the Contracting Parties agreeing to the accession of Peru to the General Agreement on Tariffs and Trade	22
Decision by the Contracting Parties agreeing to the accession of the Republic of the Philippines to the General Agreement on Tariffs and Trade	26
Decision by the Contracting Parties agreeing to the accession of the Republic of Turkey to the General Agreement on Tariffs and Trade	30

***Traités et accords internationaux enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire au Secrétariat
de l'Organisation des Nations Unies***

VOLUME 142

1952

I. N° 814 (VIII)

TABLE DES MATIERES

I

*Traités et accords internationaux
enregistrés le 24 octobre 1952*

Pages

N° 814. Accord général sur les tarifs douaniers et le commerce (*suite*):

VIII. Acte final établissant l'authenticité des résultats des négociations tarifaires engagées à Torquay le 28 septembre 1950 et terminées le 21 avril 1951	3
a) ANNEXE I — Décisions portant acceptation de l'adhésion à l'Accord général:	
Décision des Parties contractantes portant acceptation de l'adhésion de la République d'Autriche à l'Accord général sur les tarifs douaniers et le commerce	9
Décision des Parties contractantes portant acceptation de l'adhésion de la République fédérale d'Allemagne à l'Accord général sur les tarifs douaniers et le commerce	13
Décision des Parties contractantes portant acceptation de l'adhésion de la République de Corée à l'Accord général sur les tarifs douaniers et le commerce	18
Décision des Parties contractantes portant acceptation de l'adhésion du Pérou à l'Accord général sur les tarifs douaniers et le commerce	22
Décision des Parties contractantes portant acceptation de l'adhésion de la République des Philippines à l'Accord général sur les tarifs douaniers et le commerce	26
Décision des Parties contractantes portant acceptation de l'adhésion de la République de Turquie à l'Accord général sur les tarifs douaniers et le commerce	30

Page

- (b) ANNEX II. — Torquay Protocol to the General Agreement on Tariffs and Trade. Opened for signature at Torquay on 21 April 1951 and at the Headquarters of the United Nations from 7 May 1951 to 21 October 1951 34

Annex A — Schedules of tariff concessions of present contracting parties and Uruguay:

I — Australia	57
II — Belgium, Luxembourg, Netherlands	77
III — Brazil	105
V — Canada	123
VI — Ceylon	183
VII — Chile	187
IX — Cuba	191

Pages

- b) ANNEXE II — Protocole de Torquay annexé à l'Accord général sur les tarifs douaniers et le commerce. Ouvert à signature à Torquay le 21 avril 1951 et au Siège des Nations Unies du 7 mai 1951 au 21 octobre 1951 35

Annexe A — Listes des concessions tarifaires des parties contractantes actuelles et de l'Uruguay:

I — Australie	241
II — Belgique, Luxembourg, Pays-Bas	261
III — Brésil	289
V — Canada	307
VI — Ceylan	369
VII — Chili	373
IX — Cuba	379
